
De gemeenteraad Hoorn in vergadering bijeen op dinsdag 6 juli 2021

Overwegende dat:

Banketbakker Van den Berg, Nieuwstraat 6, Hoorn zijn winkelpand wil samenvoegen 
met winkelpand Nieuwstraat 8. Na samenvoeging banketbakkerij Van den Berg 
vanuit Nieuwstraat 8 schepijs wil verkopen. November-december de verkoopruimte 
gebruikt wordt voor de verkoop van o.a. appelbeignets en oliebollen;
Een aantal keren de gemeente verkoop van ijs heeft afgewezen vanuit winkelpand 
Nieuwstraat 8. Volgens de gemeente is ijsverkoop in strijd met het 
bestemmingsplan en het horecabeleid (Hoorn Gastvrij 2009);

Al ruim zeventig jaar ijs behoort tot het vaste assortiment van banketbakkers. 
In Noord-Holland de laatste jaren het aantal ijssalons met 44% is toegenomen;

Gestreefd wordt dat de Hoornse binnenstad een economische krachtig centrum blijft 
voor Hoorn en de regio;
Leegstand van winkelpanden bestreden wordt en de bedrijvigheid in de 
binnenstad wordt vergroot;
Ondernemers door de coronacrises veel omzet verliezen en daarom steun door de 
gemeente noodzakelijk is.

Verzoekt het college van Burgemeester en Wethouders:

-de verouderde nota Hoorn Gastvrij 2009 te evalueren en met Horeca Nederland afd. Hoorn 
en andere partijen een nieuw horecabeleid te maken en de gemeenteraad actief hierbij te 
betrekken;

-Ijsverkoop met uitsluitend een afhaalfunctie niet langer te bestempelen als horeca activiteit 
en de eerdere afwijzing van ijsverkoop door Banketbakker van den Berg opnieuw te 
bekijken.

En gaat over tot de orde van de dag.

Fractie Tonnaer, Roger Tonnaer
CDA, Dick Bennis
Sociaal Hoorn, Jeroen van der Veer
Hoorn Lokaal, René Assendelft
DRP, Menno Jas
Christen Unie, Kees Maas
PvdA, Arnica Gortzak

Motie 2
Raadsvergadering 6 juli 2021

o Aangenomen 
o Aangehouden 
o Verworpen
o Ingetrokken


